
WGK.0003.0003.2024              Kalisz, 27 czerwca 2024 r. 
WGK.6625.0012.2024
D2024.06.03096

Pan
Marcin Małecki
Radny
Rady Miasta Kalisza

Szanowny Panie Radny

w odpowiedzi na Pańską interpelację w sprawie nadania ulicy lub skwerowi 
imienia Henryka Jedwabia informuję, że taka propozycja znajduje się w wykazie 
propozycji nazw ulic, placów i rond. Jest ona od trzech lat każdorazowo przy 
wyborze nazwy przedstawiana Radnym Rad Osiedlowych, następnie właściwej 
komisji Rady Miasta a na końcu całej Radzie Miasta zgodnie z przyjętą procedurą 
nadania nazw dla obiektów na terenie Kalisza. 

Miasto Kalisz posiada bogaty wykaz osób zasłużonych dla miasta Kalisza 
oraz państwa polskiego, jednakże nie zawiera on planowanych dat konkretnej 
realizacji propozycji jak również nie przedstawia kolejności, według której 
wykorzystywane są propozycje. 

Liczę, że w najbliższym czasie proponowana przez Pana Radnego nazwa 
znajdzie uznanie wśród radnych Rady Miasta Kalisza. 

 
Łączę wyrazy szacunku

                                                                             Prezydent Miasta Kalisza
/…/

Krystian Kinastowski 



Kalisz, 20.06.2024 roku 

 

Marcin Małecki   

Radny Rady Miasta Kalisza 

Sz. P. 

Krystian Kinastowski 

Prezydent Miasta Kalisza 

 

INTERPELACJA 

Zgodnie z §27 Statutu Miasta Kalisza składam interpelację w sprawie nadania 

nazwy ulicy honorowemu obywatelowi Kalisza. 

 

Szanowny Panie Prezydencie, kiedy powstanie ulica lub skwer im. Henryka 
Jedwabia? Kaliszanina, Asnykowca, porucznika Wojska Polskiego, komandosa II wojny 
światowej, żołnierza brytyjskich i polskich jednostek specjalnych, który brał udział m.in w 
wyzwalaniu Monte Cassino, Ankony i Bolonii. 
Uhonorowanego wieloma wojskowymi odznaczeniami w tym Virtuti Militari. 
Żyje jeszcze jego małżonka, naprawdę warto w związku z tym się pospieszyć, tym 
bardziej,że pytałem o tą sprawę już ponad 3 lata temu.  
Na ostatniej sesji Rady Miasta zajmowaliśmy się postacią Kazimierza Mystkowskiego, 
kiedy takie głosowanie będzie dotyczyło Henryka Jedwabia? Naprawdę warto, żeby 
doczekała tego momentu jego żona. 

 

  

                                                                                               Z wyrazami szacunku 

                                                                                                   Marcin Małecki 

                                                                                              Radny Miasta Kalisza 

                                                                

 

 

 

                                                                                                                           


